
Zápis z 18. zasedání zastupitelstva  
Městské části Praha – Slivenec ze dne 14. 9. 2020 

 
Zasedání bylo zahájeno v 18:03 hod. 
 
Přítomni:  RNDr. Jana Plamínková, Mgr. Lenka Kudláková, Bc. Pavel Fryš, Milena 

Hollmannová, Martin Javůrek, Ing. Petr Andres, Martina Havlíková, Petr 
Rada, Ing.  František Polák,  

Omluveni: Ing. Jan Schiesser, Mgr. Petr Šimek 
 
Zasedání zahájila a řídila starostka RNDr. Jana Plamínková. V rámci schvalování návrhu 
programu navrhla doplnění programu zasedání o tyto body:  

 

12 237/18/2020 Granty  

13 238/18/2020 Dotace "Obnova polních cest Slivenec"  

14 239/18/2020 Dotace "Ulice K Austisu" a "Ulice U Smolnic"  

15 240/18/2020 Doplnění Jednacího řádu Zastupitelstva Městské části Praha – Slivenec

  

a označení dosavadního bodu 15 jako bodu 16. 

 

Program včetně návrhu starostky na doplnění byl schválen: pro 7, proti 0, zdržel se 1   

 

Paní Hollmannová navrhla doplnění programu zasedání o bod: Doplnění Jednacího řádu 

zastupitelstva MČ Praha – Slivenec ve znění připomínek, které paní Hollmannová zaslala dle 

jejích slov Úřadu městské části Praha – Slivenec v den konání zastupitelstva, tj. dne 14. 9. 2020. 

 
Návrh paní Hollmannové nebyl schválen: pro 1, proti 4, zdržel se 3  
 

Program zasedání byl schválen v tomto znění: 
 

p. 

č. 

číslo 

předlohy 

  předkládá 

1  Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu  

2  Zpráva starostky a předsedů komisí  

3 228/18/2020 Směrnice tajemníka o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu tajemník 

4 229/18/2020 Smlouva o koupi pozemků na dokončení cesty do Řeporyjí tajemník 

5 230/18/2020 Zadávací řízení na opravu komunikace Za Křížkem stavební 

6 231/18/2020 Zadávací řízení na úpravu polní cesty Na Přídole živ. prostředí 

7 232/18/2020 Zadávací řízení na statické zajištění budovy ZŠ stavební 

8 233/18/2020 Úprava rozpočtu ekonomické 
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9 234/18/2020 Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene na 

pozemcích č. parc. 1711 a 1390/4, k. ú. Slivenec 

stavební 

10 235/18/2020 Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene na 

pozemcích č. parc. 316/1 a 354/2, k. ú. Holyně 

stavební 

11 236/18/2020 Změna územního plánu na pozemcích č. parc. 1405 a 1404, k. ú. 

Slivenec 

stavební 

12 237/18/2020 Granty živ. prostředí 

13 238/18/2020 Dotace "Obnova polních cest Slivenec" ekonomické 

14 239/18/2020 Dotace "Ulice K Austisu“ + "Ulice U Smolnic" ekonomické 

15 240/18/2020 Doplnění Jednacího řádu Zastupitelstva Městské části Praha – Slivenec tajemník 

16  Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva a občanů  

 
V 18:07 přišel Ing. František Polák 

 
Paní Hollmannová podala námitku proti zápisu ze 17. mimořádného zasedání a požádala o 

nahrazení věty v tomto zápisu "Členové se vyjádřili, že není třeba" za větu "K návrhu se 

vyjádřila starostka a tajemník úřadu, který aktualizaci Jednacího řádu zastupitelstva 

nedoporučil." 
 
Zápis ze 17. mimořádného zasedání byl schválen v původním znění, čímž námitka paní 

Hollmannové nebyla akceptována: pro 8, proti 1, zdržel se 0 

 
K bodu 1 - Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
 
Do návrhové komise byli navrženi: - Martina Havlíková, Martin Javůrek – zvoleni 
jednohlasně 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi: - Bc. Pavel Fryš, Ing. Petr Andres – zvoleni 
jednohlasně 
 

K bodu 2 - Zpráva starostky, předsedů výborů a komisí 
 
Slovo starostky:  
 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milí hosté,  

Vítám vás na prvním poprázdninovém zastupitelstvu. Měli jsme mimořádné zastupitelstvo před 

necelým měsícem, tak to dnes bude – doufám – docela krátké.  

Hlavní zprávou je, že výběrová komise už vybrala zhotovitele našich hlavních komunikací. 

Doufám, že v brzké době ho potvrdí Rada HMP a pak už se uzavře smlouva a začne se stavět.  

Velmi dobrou zprávou je, že jsme na zářijovém zastupitelstvu HMP získali další peníze na 

výstavbu cest a výsadbu zeleně, dohromady 7,7 mil. Kč. Uspěli jsme přitom v tvrdé konkurenci 

ostatních městských částí, neboť peníze byl účelově určeny na projekty týkající se adaptační 

strategie na změnu klimatu a na rozvoj bezmotorové dopravy. Chceme za tyto peníze odkoupit 

od křižovníků pozemek na stavbu cyklostezky mezi řeporyjskou křižovatkou a nově 
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vybudovanou cestou na Řeporyje (zároveň zde vyřizujeme vše potřebné ke stavbě regulérní 

cyklostezky v příštím roce), prodloužit cestu v pokračování ulice U Smolnic a napojit ji na 

zmíněnou cestu do Řeporyjí, vybudovat propojovací cestu z ulice Na Přídole na jih k nové polní 

cestě na Chuchli či udělat z ulice K Cikánce novou zelenou cestu k novému sadu, kterým 

rozčleníme obří pole mezi Slivencem a Habeší. A ve spolupráci s Velkou Chuchlí bychom rádi 

obnovili prastarou polní cestu mezi Slivencem a Malou Chuchlí v prodloužení ulice Granátová 

za starou solnicí, což umožní odlehčit velmi frekventovanou cestu do Chuchelského háje podél 

lesa. 

Máme dále vysoutěženou rekonstrukci povrchu v ulici Na Korálově, takže, pokud to dnes 

schválíte, budeme moci ještě před zimou tuto ulici v nepěkném stavu dát do pořádku. Je to 

oprava ve stejném duchu jako u ulic U Sportoviště či K Váze – ještě ne definitivní povrch, ale 

stav, ve kterém budeme moci na definitivní rekonstrukci v klidu čekat.  

Pan architekt Vajtr již dokončil projekt na rekonstrukci a dostavbu obou školních pavilonů. 

Bohužel mnohé věci z původního projektu bylo potřeba zcela předělat, např. střechu či topení. 

Nyní je potřeba získat stanoviska dotřených orgánů a stavební povolení a pak už můžeme začít 

vybírat stavební firmu (jen na celou akci ještě musíme sehnat peníze, což se doufám podaří). 

Akce se ale docela určitě nestihne během letních měsíců, tak nás čeká nelehký úkol vymyslet, 

kam s dětmi po dobu rekonstrukce. Na havarijní rekonstrukci historické budovy školy už máme 

vybranou zkušenou firmu, která se těmito sanacemi popraskaných budov zabývá – to budete 

také dneska schvalovat. Firma zpevní jak základy budovy pomocí mikropilot, tak i stáhne 

budovu pomocí táhel.  

Bod Architekti již dokončili studii Polyfunkčního domu a nyní pracují na projektu pro sloučené 

územní a stavební řízení.  

Je vypsané stavební řízení na barrandovskou tramvaj. Během krátké doby by již mělo být 

vydané stavební povolení, pokud se zase někdo neodvolá.  

Máme zbrusu nové vodoprávní povolení na šest starých studní ve Slivenci i v Holyni. Některé 

chceme využít na zálivku zeleně, abychom na ni nemuseli plýtvat pitnou vodou, další máme 

jako záložní zdroje pro případ nouze. Jeden nikdy neví…. 

TSK již patrně dokončila rampu na zastávku Smaragdová, byť tam jsou dosud četné nedodělky, 

které budeme chtít odstranit.  Investiční odbor MHMP dokončil stavbu chodníku k nové 

tramvaji. A my jsme během léta vybudovali nové psí hřiště za ekoduktem. Jak jsem si všimla, 

tak si oblíbili nejen psíci, ale běhají tam i děti… 

Bohužel se nám tu v poslední době rozmohlo zaplocování pozemků v zeleni. Máme vyjádření 

od odboru ochrany prostředí i od odboru územního rozvoje MHMP, že v zeleni (ZMK) si nikdo 

nemůže zaplocovat pozemky. Stejně tak není možné zaplocovat kusy pole, jako se to stalo 

v ulici K Cikánce. Aktivně se proti tomu bráníme, bohužel vše musíme řešit se stavebním 

úřadem na Praze 5 a to je na dlouhé lokte.  

Rada HMP schválila převzetí našich lamp v parku Granátová. Ještě to musí ve čtvrtek schválit 

zastupitelstvo HMP a pak se už budou patřit městu. Zní to banálně, ale Ing. Musilová s tím měla 

neuvěřitelné množství práce. Díky tomu, že tu práci odvedla precizně, bylo ale předání velmi 

rychlé, takže jí tímto velmi děkuji. Zcela jiný případ jsou bohužel lampy v ulici Na Kraji, které 

uvízly v jakémsi „polopřevodu“. Před lety je měl soukromý stavebník předat městu a my jsme 

až nyní zjistili, že se tak nestalo. Proč se tak nestalo a jak celou situaci nyní napravit, to nás 

nyní docela zaměstnává. Hlavně ovšem, že celou dobu svítí, ač tedy netušíme, kdo to vlastně 

platí, když jsou ničí …. Řešíme to s Technologiemi hl. m. Prahy.  

Napsala jsem dopisy náměstkům primátora Petru Hlubučkovi a Adamu Scheinherrovi ohledně 

našich připomínek k rozšíření okruhu a vyzvala je, ať jsou s námi solidární a pomáhají nám 

naše požadavky prosadit. U nových částí okruhu se totiž městským částem slibují tunely, 

zahloubení, mraky zeleně atd. – a my tady budeme obětováni, protože už se tu jednou okruh 

povolil a teď jde o „pouhé“ rozšíření? Je celkem pochopitelní, že s tím nemůžeme souhlasit.  



4 

 

„Provizorka“ mezi Slivencem a Lochkovem už má stavební povolení. Na městě se nyní 

připravuje dokumentace pro výběr zhotovitele. Takže příští rok by se silnice mohla opravit a 

pak sjezd z okruhu regulérně otevřít. Výrazně se tím uleví centru Slivence.  

Pokrok nastal i u obou starých skládek. Na skládce Velká Chuchle už získaly kotvy pravomocné 

stavební povolení, takže tam v červenci opět nastoupila firma Cetus plus a začala pracovat na 

druhé polovině kotev. Složitý výkup pozemku s mnoha majiteli bez problému prošel 

zastupitelstvem HMP. Majetkově už je skládka tedy vypořádána, až na pozemky bývalého 

chuchelského místostarosty dr. Klána, který dal Prahu k soudu a požaduje odvezení skládky ze 

svých pozemků (!!!). Mandatář a investiční odbor se s ním snaží vyřídit vše směnou pozemků.  

U skládky Svoboda začal odbor ochrany prostředí pracovat na projektu revitalizace. Shodli 

jsme se na tom, že rekultivace bude mít několik fází – někde stačí jen pozemky vyčistit a 

dosázet, což bude rychlé, jinde (v místě největších hald) budou nutné větší, složitější a delší 

změny.  

Velký pozemek jižně od rozvodny (3 ha), který patří magistrátu, město propachtovalo Českému 

svazu ochránců přírody. Ti na různých místech v našem okolí chovají ovce a kozy na údržbu 

různých chráněných lokalit a na pozemku chtějí pěstovat (mimo jiné) vičenec ligrus, což je 

rostlina lahodící oku, která navíc láká motýly. Myslím, že s mladými lidmi, kteří pozemek 

získali, bude velmi dobrá spolupráce.   
 

p. Mgr. Lenka Kudláková – Kulturní a školní komise  
 
Poděkovala všem za přípravu a průběh akcí Burčák a Hafík. Dále informovala o zahájení 
výstavních akcí v Holyni, o zápisech Sliveneckého klubu Švestka a o zahájení činnosti Klubu 
seniorů. 

 

K bodu 3 – Směrnice tajemníka o zadávání veřejných zakázek malého 

rozsahu 
 

Zastupitelstvo schvaluje Směrnici tajemníka č. 4, kterou se stanoví Postup zadávání zakázek 

malého rozsahu městské části Praha – Slivenec. 

 

Usnesení č. 228/18/2020 schváleno jednohlasně 

K bodu 4 – Smlouva o koupi pozemků na dokončení cesty do Řeporyjí 

1.  Zastupitelstvo revokuje usnesení 15. zasedání zastupitelstva č. 189/15/2020 ze dne 20. dubna 

2020; 

2. schvaluje uzavření Smluv o koupi těchto nemovitostí za účelem dokončení cesty do 

Řeporyjí, a to: 

- od Řádu Křižovníků s červenou hvězdou 

• části pozemku parc. č. 1741/1, orná půda, v návrhu geometrického plánu č. 2144-26/2019, 

zpracovaného GEO-5 spol. s r.o., IČ: 49354116, se sídlem v Praze 4, Vranská 620/18, 

označeného jako pozemek parc. č. 1741/3, orná půda, o výměře 1.411 m², v kat. území 

Slivenec, obec Praha, 

• části pozemku parc. č. 322/52, orná půda, v návrhu geometrického plánu č. 400-26/2019, 

zpracovaného GEO-5 spol. s r.o., IČ: 49354116, se sídlem v Praze 4, Vranská 620/18, 

označeného jako díl A o výměře 34 m², kdy tento díl přechází k pozemku parc. č. 322/65, 

orná půda, v kat. území Holyně, obec Praha, 

• části pozemku parc. č. 322/61, orná půda, v návrhu geometrického plánu č. 400-26/2019, 

zpracovaného GEO-5 spol. s r.o., IČ: 49354116, se sídlem v Praze 4,Vranská 620/18, 
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označeného jako díl C o výměře 5 m², kdy tento díl přechází k pozemku parc. č. 322/65, 

orná půda, v kat. území Holyně, obec Praha, zapsaných v katastru nemovitostí vedeném 

Katastrálním úřadem pro hlavní město Prahu, katastrální pracoviště Praha pro katastrální 

území Slivenec, obec Praha na listu vlastnictví č. 2124 a pro katastrální území Holyně, obec 

Praha na listu vlastnictví č. 1468, 

• od Římskokatolické farnosti u kostela Všech svatých Praha – Slivenec 

• pozemku parc. č. 322/58 o výměře 2 m2, orná půda, v k. ú. Holyně, obec Praha;  

vše za úhrnnou cenu 2.157.600,50 Kč. Současně pověřuje starostku Městské části Praha – 

Slivenec k podpisu obou smluv o koupi nemovitosti. 

 

Diskuse: 

Starostka vysvětlila, že důvodem revokace usnesení 15. zasedání zastupitelstva č. 189/15/2020 

ze dne 20. dubna 2020 je skutečnost, že prodávající neakceptoval předjednanou nižší kupní 

cenu navrhovanou městskou částí na základě jí zadaného znaleckého posudku a zadal 

zpracování jiného znaleckého posudku, v něž je cena vyšší. Ujistila však, že tato vyšší cena je 

kryta účelovou dotací od hlavního města Prahy. 

Paní Hollmannová vyjádřila nesouhlas s kupní cenou z důvodu její výše a požadovala obnovu 

jednání s Rytířským řádem Křížovníků. Upozornila na to, že výše zmíněné dva znalecké 

posudky byly pořizovány rozdílnými metodami, a proto žádala o zadání nové nezávislého 

znaleckého posudku na zjištění ceny pozemků.  

Starostka vysvětlila, že prodávající je neústupný, a pokud jím navrhované cena nebude 

akceptována, k prodeji pozemku nedojde. 

Tajemník úřadu přisvědčil, že došlo k jednání o ceně, avšak předjednaná cena nebyla 

prodávajícím následně akceptována. 

Paní Hollmannová se dotázala, zda na vybudování cyklostezky, pro níž se pozemky kupují, má 

městská část stavební povolení.  

Starostka jí vysvětlila, že městská část nemohla požádat o vydání stavebního povolení 

z důvodu, že pozemky nejsou v její svěřené správě. 

 

 

Paní Hollmannová podala návrh stažení tohoto bodu z programu zasedání zastupitelstva. 

O tomto návrhu se hlasovalo. 

 

 

Tento návrh nebyl schválen: pro 1, proti 6, zdržel 2 

 

Usnesení č. 229/18/2020 v původním znění bylo schváleno: pro 7, proti 0, zdržel 2 

 

 

 

K bodu 5 – Zadávací řízení na opravu komunikace Za Křížkem 
 

Zastupitelstvo schvaluje výběr zhotovitele zakázky „Údržba místní komunikace Na Korálově“ 

-   společnost TIRAST, s.r.o. za cenu 1 586 000,- Kč + DPH, jejichž nabídka byla v provedeném 

výběrovém řízení vyhodnocena jako nejvýhodnější a pověřuje starostku podpisem smlouvy  

   

Diskuse: 

Úřednice Ing. Musilová vysvětlila, že rozdíl v názvu bodu v programu a textu usnesení je 

v důsledku toho, že údržba je týká jak komunikace Za Křížkem, tak komunikace Na Korálově.  

Paní Hollmannová je dotázala na rozsah opravy.  
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Starostka vysvětlila, že se jedná o provedení dílčích oprav, nikoli o celkovou rekonstrukci, 

neboť ní se ve vzdálené budoucnu počítá. 

Paní Hollmannová se dotázala, zda se počítá s opravou ulice Na Kraji. 

Starostka vysvětlila postup při opravách komunikací a upozornila na problémy s tím spojené, 

zejména co se týká u této komunikace odtoku dešťové vody. 

 

Usnesení č. 230/18/2020 schváleno jednohlasně 

 

 

K bodu 6 – Zadávací řízení na úpravu polní cesty Na Přídole 

 
Zastupitelstvo schvaluje výběr zhotovitele zakázky „Údržba polních cest Na Přídole a K 

Cikánce“ -   společnost TIRAST, s.r.o., za cenu 1 558 500,-   Kč + DPH, jejichž nabídka byla 

v provedeném výběrovém řízení vyhodnocena jako nejvýhodnější a pověřuje starostku 

podpisem smlouvy  

 

Diskuse: 

Paní Hollmannová se dotázala na to, jaký bude povrch cesty. 

Úřednice Valtrová ji vysvětlila, že obě cesty budou zpevněné, cesta Na Přídole bude štěrková, 

cesta Na Cikánce zelená. 

Starostka doplnila, že na vybudování cest poskytlo hlavní město Praha účelovou dotaci. 

 

Usnesení č. 231/18/2020 schváleno pro 8, proti 0, zdržel 1 

 

 

K bodu 7 – Zadávací řízení na statické zajištění budovy ZŠ 

 
Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy na havarijní zakázku „Statické zajištění historické 

budovy ZŠ“ se společností KOS CONSULT s.r.o. za cenu 1 532 000,- Kč + DPH a pověřuje 

starostku podpisem smlouvy  

 

Usnesení č. 232/18/2020 schváleno jednohlasně 

 

 

                                       

K bodu 8 – Úprava rozpočtu 

 
Zastupitelstvo schvaluje přijetí příspěvku na občanskou vybavenost od stavebníka Empire 

Production s.r.o. ve výši 60.000,00 Kč na základě Smlouvy o příspěvku na občanskou 

vybavenost obce. 

 

Usnesení č. 233/18/2020   schváleno jednohlasně 

 

 

K bodu 9 - Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene 

na pozemcích č. parc. 1711 a 1390/4, k. ú. Slivenec 
 

Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské 

sítě užívání pozemků parc. č. 1711 a 1390/4, v k. ú. Slivenec za účelem zřízení, provozování, 
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údržby a oprav podzemního vedení se společností PRE distribuce, a.s. Současně pověřuje 

starostku městské části Praha – Slivenec podpisem této Smlouvy. 

 

Usnesení č. 234/18/2020 schváleno jednohlasně 

 

 

K bodu 10 – Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného 

břemene na pozemcích č. parc. 316/1 a 354/2, k. ú. Holyně 
 

Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské 

sítě užívání pozemků parc. č. 316/1 a 354/2, v k. ú. Holyně za účelem zřízení, provozování, 

údržby a oprav podzemního vedení se společností PRE distribuce, a.s. Současně pověřuje 

starostku městské části Praha – Slivenec podpisem této Smlouvy. 

 

Usnesení č. 235/18/2020 schváleno jednohlasně 

 

K bodu 11 – Změna územního plánu na pozemcích č. parc. 1405 a 1404, k. 

ú. Slivenec 
 

Zastupitelstvo nesouhlasí se změnou funkčního využití pozemků parc. č. 1404 a 1405 v k. ú. 

Slivenec z PS na OB, o kterou požádali pan Martin Škvor a paní Kateřina Škvorová. Komise 

pro územní rozvoj změnu zásadně nedoporučila. 

 

Diskuse: 

Paní Hollmannová uvedla, že okolní pozemky jsou převážně v kategorii OB. Požádala o zápis 

z jednání komise pro územní rozvoj, na nějž se návrh usnesení odvolává. 

Starostka vysvětlila, že na předmětných pozemcích je umístěna černá stavba, kterou nelze 

legalizovat z důvodu absence možnosti vjezdu k této stavbě, neboť překážkou vjezdu je další 

černá stavba.   

Úřednice Ing. Musilová specifikovala dislokaci pozemků v kategoriích OB a PS v dané oblasti.  

 

Usnesení č. 236/18/2020 schváleno: pro 8, proti 0, zdržel 1 

 

 

K bodu 12 – Granty 
 

Zastupitelstvo vyhlašuje I. kolo na poskytnutí grantů z rozpočtu Městské části Praha – Slivenec 

na rok 2021 dle přílohy „Tematické okruhy a podmínky grantového řízení MČ Praha–

Slivenec“. Celková výše poskytnutých finančních prostředků je 300 tis. Kč. Termín ukončení 

přijímání žádostí je 9.10. 2020 do 12 hodin. 

 

Usnesení č. 237/18/2020 schváleno jednohlasně 

 

 

K bodu 13 – Dotace "Obnova polních cest Slivenec" 
 

Zastupitelstvo schvaluje navýšení rozpočtu v příjmové a výdajové části o 2 990 000,00 Kč. 

Jedná se o poskytnutí účelové neinvestiční a investiční dotace určené na projekty v rámci 

„Adaptační strategie na změnu klimatu“ – Obnova polních cest Slivenec (ORG 0081418) ve 
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výši 2 485 000,00 Kč a dále Údržba zeleně v MČ – dosadby a výsadby podél cest ve výši 505 

000,00 Kč, schválené usnesením Zastupitelstva HMP č. 19/31 ze dne 10.9.2020. 

 

Usnesení č. 238/18/2020 schváleno jednohlasně 

 

 

 

K bodu 14 – Dotace "Ulice K Austisu“ + "Ulice U Smolnic" 
 

Zastupitelstvo schvaluje navýšení rozpočtu v příjmové a výdajové části o 4 700 000,00 Kč. 

Jedná se o poskytnutí účelové investiční dotace – Ul. K Austisu – napojení na stezku Slivenec-

Řeporyje (výkup pozemků) ORG 0081348 ve výši 2 000 000,00 Kč a dále Ul. U Smolnic – 

napojení na stezku Slivenec Řeporyje (PD) ORG 0081349 ve výši 2 700 000,00 Kč, schválené 

zastupitelstvem HMP č. 19/41 ze dne 10.9.2020. 

 

Usnesení č. 239/18/2020 schváleno jednohlasně 

 

K bodu 15 – Doplnění Jednacího řádu Zastupitelstva Městské části Praha – 

Slivenec 
 

Zastupitelstvo schvaluje doplnění Jednacího řádu zastupitelstva Městské části Praha – Slivenec 

dle přílohy a ukládá tajemníkovi úřadu zajistit technické podmínky pro možnost účasti členů 

zastupitelstva v karanténě prostřednictvím videokonference na zasedání zastupitelstva městské 

části Praha – Slivenec dle textu doplnění Jednacího řádu zastupitelstva městské části Praha – 

Slivenec. 

 

Usnesení č. 240/18/2020 schváleno jednohlasně 

 

K bodu 16 - Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva a občanů 
 

Paní Hollmannová sdělila svůj nesouhlas o odpovědí tajemníka na její interpelaci ve věci 

seznamování členů zastupitelstva s odpověďmi na interpelace a požádala, aby členové 

zastupitelstva byli seznamováni s odpověďmi na interpelace na nejbližším zasedání 

zastupitelstva. Dále sdělila svůj nesouhlas o odpovědí tajemníka na její interpelaci ve věci 

smlouvy mezi městskou částí a Rodinným centrem Pecka z. s. týkající se užívání prostor ve 

svěřené správě městské části.  

Místostarostka podrobně seznámila s minulostí i současností užívání těchto prostor uvedeným 

spolkem. 

Paní Hollmannová dále poukázala na údajnou neaktuálnost přihlášek na webových stránkách 

KC Švestka. 

Čtyři členky a členové zastupitelstva spontánně pravdivost tohoto tvrzení popřeli. 

Paní Hollmannová předala listinné dokumenty paní starostce a tajemníkovi úřadu. 

Občané žádné dotazy, připomínky ani podněty nevyslovili. 
 

V 19:03 hod. starostka RNDr. Plamínková ukončila zasedání. 

 

Zapsala: Jana Szilvásiová   …………………………… 
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Ověřovatelé zápisu:    ……………………………….       

                                        

                    ….…………………………….. 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec: RNDr. Jana Plamínková    ………………………………. 

 


